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Obec Hrdějovice 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice 
 

Zápis č. 12 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice, 

konaného dne 19. 10. 2023, od 18:00 hodin 
 

 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno  

v 18:00 hodin starostou obce Petrem Stejskalem (dále jako „předsedající“) v zasedací místnosti 

OÚ Hrdějovice. 

Předsedající konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona 

o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Hrdějovice zveřejněna v souladu se zákonem po 

dobu nejméně 7 dní, a to od 11.10. 2023 do 19.10. 2023, současně byla zveřejněna na 

„elektronické úřední desce“. 

Předsedající dále konstatoval, že přítomno je 10 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).  
 

Přítomni:  Bauer Zdeněk, Haikl Petr, Holomel Pavel, Sázel Josef, Severa Jiří, Slezák Petr, 

Stejskal Petr, Suchan Jan, Šulistová Radka, Jan Samohýl 

Omluveni: Hynek Jan 

Nepřítomni: Hynek Jan 
 

Předsedající přítomným sdělil, že pro potřeby zápisu bude ze zasedání pořizován zvukový 

záznam. 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhl jako zapisovatele Petra Slezáka a vyzval přítomné zastupitele k podání 

návrhů na ověřovatele zápisu. Jako ověřovatelé se přihlásili Pavel Holomel a Josef Sázel. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice určuje zapisovatelem Petra Slezáka a ověřovateli Pavla 

Holomela a Josefa Sázela.  

Výsledek hlasování: Pro     10 Proti      0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 1/12/23 bylo schváleno. 

 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Nikdo neměl námitky. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje následující program zasedání: 

1) Zahájení 

2) Schválení programu 

3) Kontrola zápisu č. 11 ze dne 3.10. 2023 

4) Odkup pozemku p.č.829/3 v k.ú. Hrdějovice vodní plocha a p.č. 881/4 ostatní plocha 

v k.ú. Hrdějovice 

5) Odkup pozemku p.č. 829/2 vodní plocha v k.ú. Hrdějovice 

6) Odkup pozemku p.č. 829/4 vodní plocha v k.ú. HrdějoviceFinanční záležitosti 

7) Finanční záležitosti 
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8) Různé 

9) Diskuze 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti      0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 2/12/23 bylo schváleno. 

 

3. Kontrola zápisu č. 11 ze dne 3.10. 2023 

 

- Podaná žádost o dotaci s názvem nákup vybavení pro kulturní a spolkové akce pro 

veřejnost proběhla v pořádku a podle informací by snad měla být úspěšná, protože počet 

žadatelů dohromady nepřesáhne vyšší finanční požadavky 

 

4. Odkup pozemku p.č.829/3 vodní plocha v k.ú. Hrdějovice a p.č. 881/4 ostatní plocha v 

k.ú. Hrdějovice 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje uzavření kupní smlouvy s panem                         , 

na odkup pozemku parc.č. 829/3 (vodní plocha) o výměře 639 m2 a odkup pozemku par.č. 

881/4 (ostatní plocha) o výměře 19 m2 v k.ú. Hrdějovice, za celkovou výši 165.816,- Kč a 

pověřuje starostu Petra Stejskala administrací věci a podpisem příslušné smlouvy.  

 

Výsledek hlasování:  Pro     9 Proti      0 Zdrželi se     1 (Radka Šulistová) 

Usnesení č. 3/12/23 bylo schváleno. 

 

5. Odkup pozemku p.č.829/2 vodní plocha v k.ú. Hrdějovice  

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje uzavření kupní smlouvy s panem                         , 

na odkup pozemku par.č. 829/2 (vodní plocha) o výměře 18 m2 v k.ú. Hrdějovice, za celkovou 

výši 4.536,- Kč a pověřuje starostu Petra Stejskala administrací věci a podpisem příslušné 

smlouvy.  

 

Výsledek hlasování:  Pro     9 Proti      0 Zdrželi se     1 (Radka Šulistová) 

Usnesení č. 4/12/23 bylo schváleno. 

 

6. Odkup pozemku p.č.829/4 vodní plocha v k.ú. Hrdějovice  

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje uzavření kupní smlouvy s Povodí Vltavy, státní 

podnik, Holečkova 3178/8, Smíchov, 150 00 Praha 5, IČO: 70889953, na odkup pozemku 

par.č. 829/4 (vodní plocha) o výměře 307 m2 v k.ú. Hrdějovice, za celkovou výši 84.100,- Kč 

a pověřuje starostu Petra Stejskala administrací věci a podpisem příslušné smlouvy.  

 

Výsledek hlasování:  Pro     9 Proti      0 Zdrželi se     1 (Radka Šulistová) 

Usnesení č. 5/12/23 bylo schváleno. 

 

 

7. Finanční záležitosti 

Předsedající předal slovo předsedovi finančního výboru panu Holomelovi, který seznámil 

zúčastněné se stavy na účtech a rozpočtovými změnami. 

 

7.1. Pavel Holomel seznámil přítomné s finančními stavy na účtech ke dni 19.10.2023. 
- stavy na účtech k 19.10.2023 
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  BÚ ČSOB                 2,055.544,08 

  SÚ ČSOB                         1.340,50 

  TÚ ČSOB                  7,709.528,87 s týdenní výpovědí 

  TÚ ČSOB                22,966.039,12 s měsíční výpovědí 

  TÚ ČSOB                10,267.944,44 s půlroční výpovědí 

  BÚ ČNB                      768.973,32 

  BÚ KB                         608.190,35 

  Celkem                    44,377.560,68 

 

- příjmy a výdaje k 19.10.2023 

                                schválený rozpočet      plnění rozpočtu 

příjmy                         29,002.195,--           30,903.689,27   

výdaje                         33,750.910,--           22,340.972,23 

 

7.2. Pavel Holomel dal zastupitelům na vědomí rozpočtová opatření 

- č. 11/2023 odsouhlasené starostou dne 08.09.2023 (viz příloha) 

- č. 12/2023, odsouhlasené starostou dne 06.10.2023 (viz příloha) 

 

8)Různé 

 

8.1. Vítání občánků proběhlo v prostorách nad poštou. Přívítalo se 20 nových ratolestí. 

Každý dostal finanční příspěvek 4000,- kde polovina bude obci vrácena z Kraje. 

 Pan starosta Stejskal seznámil zúčastněné s průběhem vítání občánků, kde celá akce 

proběhla, nad očekávání klidně tj. bez brekotu nových občánků a za úsměvu rodičů. 

 

8.2. Komunikace Těšínká ul.- schválena dotace 5 mil. Následná jednání se zástupci Čevaku 

ohledně stavu vodovodu a kanalizace. Eg-D plyn kompletní výměna po celé délce a finanční 

spoluúčast na realizaci. Termín realizace konec listopadu 2024 a rozhodnutí zda budeme 

realizovat případně v jakém rozsahu. 

 Pan starosta informoval o získané dotaci v rámci žádosti na opravu povrchu v ulici 

Těšínská, kde daná stavba byla podána v rámci žádostí z MMR. Nyní se bude připravovat 

celková investiční náročnost stavby, doprojektování podzemní infastruktury s povolením 

těchto prací a následně bude projednán způsob realizace a případné zadání veřejné zakázky 

v systému dle směrnice o zadávání veřejných zakázek. 

 

8.3. Výměna plyn. Potrubí (Okružní, Krátká) rok 2025- předběžný odhad spol. koberce 

456 000 Kč ( bude se určitě aktualizovat ) 

 Pan místostarosta a pan starosta informoval o plánované investiční akci Eg-D v rámci 

nezbytné výměny plynovodu v daných ulicích, kde je dnes potrubní vedení provedeno v oceli 
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a dochází k častým poruchám. V rámci daného obec požaduje po Eg-D provedení nového 

krytu komunikace v dotčených úsecích kde jsou oboustranné přípojky a ½ krytu v prostoru 

jednostranných přípojek s tím, že druhou polovinu komunikace by hradila z vlastních zdrojů. 

Investice je nyní propočtena na částku 465 000 Kč bez DPH, za cca 990 m2, kde tato 

investice bude před realizací záměru projednána a případně aktualizována. 

 

8.4. Náhradní výsadba stromů -vybrat místa (od 1.11.2023 se bude nařizovat) 

 Pan místostarosta Suchan informoval o nutnosti provést náhradní výsadbu, kde bude 

ještě určeno místo dané náhradní výsadby za uschlé stromky v ulici na Opatovice. 

 

8.5. Přechod pro chodce Luční (Hynek, Kučerová, Němec) se všemi majiteli došlo 

k domluvě a nyní se může začít s případnou realizací 

 Pan starosta Stejskal seznámil zúčastněné se stavem smluvních dohod v rámci 

přechodu v ul. Luční, kde došlo k uzavření dohod s vlastníky pozemků dotčených stavbou, 

nyní bude přechod povolován a následně zařazen do investic obce. Obec počítá s realizací 

v jarním období příštího roku. 

 

8.6. Ulice Úzká – prořez + kácení (Rumpold) nutný z důvodu neprojetí popelářského vozu 

při svozu odpadu. 

 Pan místostarosta Suchan seznámil zúčastněné s nutným prořezem v dané ulici 

z důvodu bezpečnosti a ochrany majetku. 

 

8.7. Rekonstrukce školy, dostavba tříd a zázemí pro učitelský sbor.  

Pan Starosta informoval o dokončování finálních věcí v rámci dostavby školy, kde 

nyní ještě probíhá pokládka podlahových krytin a následně bude akce finančně uzavřena. 

Škola po dokončení udělá den otevřených dveří, tak, aby se všichni mohli podívat do nově 

vzniklých prostorů. Dále došlo v rámci vybavení školy o žádost pro navýšení provozní dotace 

na vybavení nové sborovny, výtvarné dílny a kanceláří. S daným navýšení provozní dotace 

všichni souhlasí. 

 

8.8. Školská rada - proběhla změna člena v školské radě za zřizovatele. Pan Samohýl ukončil 

a byl jmenován pan Slezák, který byl předtím za rodiče. 

 Pan Slezák zúčastněné informoval o konání školské rady, kde došlo ke projednání a 

schválení Výroční zprávy o činnosti školy ve školním roce 2022/2023, dále informoval o složení 

školské rady, kde za rodiče byl zvolen Mgr. Karel Attl a za učitelský sbor Mgr. Kateřina 

Krausová  

 

8.9. Pošta partner – případná možnost změny 

 Pan starosta informoval o možnosti změnit systém Pošty do systému Pošta partner, 

kde se obecně zastupitelstvo shodlo na ponechání stávajícího fungování pošty. 

 

8.10. Hrdějovické listy – posílat příspěvky pokud někdo máte. Uzávěrka do konce října. 

 

8.11. Kaplička potrubí – závazné stanovisko  

 Místostarosta obce pan Suchan seznámil přítomné se závazným stanoviskem odboru 

životního prostředí, kde nebylo shledán žádný negativní postoj k opravě potrubí. Závěry 

stanoviska jsou obecné bez striktních podmínek 

 

8.12. Vánoční stromeček – žádáme občany pokud mají nebo o někom ví, že by mohl dát k 

dispozici (3.12. rozsvícení stromečku) 
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 Pan Starosta seznámil všechny, že plánované slavnostní rozsvícení Vánočního stromu 

je plánováno na 3.12.2023, kde bude opět, tak jako každý rok doprovodný program a zároveň 

vyzval k případnému sehnání stromu.  

 

8.13. Pozvání všech zastupitelů na sobotu 11.11. na setkání seniorů, které proběhne 

v hostinci u Kadleců od 17.00 hodin,  je připraven program dětí ze školy a muzika od pana 

Hynka a jeho Bandu. 

 Pan starosta pozval všechny zastupitele a přítomné na setkání seniorů, kde krom 

klasického setkání spoluobčanů a muziky k tanci a poslechu, proběhne i doprovodný dětský 

program vytvořen žáky místní ZŠ s podtextem naše škola. 

 

8.14. Výlet za kulturou do Prahy proběhl 14.10. na muzikál Matky a další bude následovat 

na jaře 30.3.2024 na muzikál Trója.  

 

 

8.15. Nadcházející akce 

 

21.10. v 14:00  Zahradní slavnost  

30.10. v 18.00 Termín 13. zastupitelstva 

11.11 v 17:00   Setkání seniorů 

23.11. v 18:00  Termín 14.zastupitelstva 

 

9)Diskuze 

 

9.1. Pan Samohýl informoval o podané rezignaci na post místostarosty obce, při ponechání 

postu zastupitele.  

Pan starosta dále uvedl, že o případné náhradě dané funkce se jedná a bude se řešit. 

 

9.2. Zastupitel pan Haikl se zeptal jak se vyvíjí situace s plánovanou zástavbou Na Bahnech a 

pod Makrem.  

V rámci daného pan starosta sdělil, že v lokalitě Na Bahnech se nic neděje a v lokalitě 

bývalého CTP dnes lokalita Nové Hrdějovice se jedná, kde budou zastupitelé i veřejnost 

seznámena se záměrem a podmínkami výstavby. K dnešnímu dni není zřejmá finální podoba 

území. 

 

9.3. Obecný dotaz na proluku a chybějící zábradlí na konci nově  vzniklého mostu na návsi tj. 

chybějící zábrana proti pádu v prostoru mezi stávajícím zábradlím a stromem.  

Pan místostarosta Suchan sdělil, že daná záležitost je v řešení a hledá se nejoptimálnější 

varianta zabezpečení této proluky. 

 

9.4 Obecný dotaz na stav a průběh prací vedle fotbalového hřiště.  

Pan místostarosta Suchan sdělil, že dané práce jsou čistě v dikci a kompetenci TJ, kde 

obec provedla jen součinnost v rámci smluvních vztahů, nicméně obecně platný stav je  takový, 

že se čeká na mechanizaci pro rozhrnutí a vyrovnání ( terénní modelaci ) zeminy. 

 

9.5. Obecný dotaz na nefunkční světla veřejného osvětlení v částech obce. 

 Pan místostarosta Suchan sdělil, že každý týden projíždí obec a lokalizuje nefunkční či 

chybová světla, která okamžitě zadává k opravě, kde bohužel občas je oprava zdlouhavá jelikož 

nejsou skladem komponenty pro sodíkové hlavice. V případech, kde není možné v promptní 

době sehnat potřebný komponent, tak dochází k výměně hlavice. O nesvítících stožárech 

veřejného osvětlení je přehled a v globále dochází k okamžité nápravě. V části ulice 

K Zastávce, bylo nefunkční světlo reklamováno v záruční době u zhotovitele.  
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9.6. Obecný dotaz zda by bylo možné přidat v těchto podzimních měsících nádobu na Bio 

odpad na náves. 

 O daném bude jednáno a prověřeno v rámci termínových přemístění a pokud to bude 

možné tak bude vyhověno. 

 

9.7. Obecný dotaz na zmatečné očíslování zastávky MHD na návsi. 

 O daném obec ví a tuto věc oznámila dopravci, nicméně zatím bez výsledku, kde tato 

skutečnost bude urgována a případně hledáno alternativní řešení, jelikož si uvědomujeme, že 

dochází k matení cestujících 

 

9.8. Otázka paní zastupitelky Šulistové zda se řeší přesunutí zastávky MHD ( výstupní zastávka 

u školy ) 

 Pan místostarosta Suchan k danému sdělil, že daná záležitost je řešena nicméně původně 

navržené poziční umístění není možné z titulu soukromého vlastnictví a dotčení vznikem 

zastávky okolních stávajících obyvatel. Přesunutí je řešeno, kde zastupitelé a veřejnost bude 

s finální variantou seznámena. 

 V rámci původní varianty tj. poziční přesun do prostoru před školu nebyl tento přesun a 

její poziční umístění projednáno s vlastníky pozemků a s okolními vlastníku domů v těsné 

blízkosti, kde v rámci tohoto a zjištěné neprůchodnosti je řešena výše naznačená varianta, která 

zabezpečí funkčnost zastávky i v rámci budoucího rozvoje území dle zastavitelných ploch 

v návaznosti na komunikační dopravní skelet území. 

 

9.9. Otázka paní zastupitelky Šulistové zda se řeší žádost o dotaci na stavbu Prameniště na 

Těšíně 

 V rámci daného zastupitel Slezák sdělil, že jsou již zveřejněné podmínky pro stanovení 

a možný výpočet uznatelných a neuznatelných nákladů stavby. Dojde k prostudování podmínek 

a sestavení finančního modelu nákladů na jehož základě dojde k odsouhlasení či odstoupení od 

dané akce z důvodu udržitelnosti a finančního zatížení obce. 

   

 

Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání zastupitelstva v 19.05 

hodin. 

 

Přílohy zápisu: 

 

1) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

2) Prezenční listina zastupitelů 

3) Prezenční listina hostů 

4) Rozpočtové opatření č. 11/2023 

5) Rozpočtové opatření č. 12/2023 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 24.10.2023 

 

Zapisovatel:   Petr Slezák  ........................................... 

 

Ověřovatelé:  Josef Sázel  …………………….  dne ………………………. 

  Pavel Holomel …………………….  dne ………………………. 

 

 

Starosta:    Petr Stejskal  …........................................  dne ………………………. 


